
I els propers mesos es faran:

Les obres del complex aquàtic es fan en dues fases: en aquesta primera fase
es fa l’edifici, amb les dues piscines i els vestidors. I en una segona fase es faran
la cafeteria, la sala de fitness i els vestidors complementaris. En total, seran
3.900 metres quadrats de superfície construïda.

sommira-sol
butlletí del consell de barri

DESCOBRIM el Mercat de Pagès 

Què hi trobem al Mercat de Pagès?

Des de la tardor del 2021, Mira-sol
gaudeix d’un Mercat de Pagès amb
parades de producte agroecològic i
amb activitats. El podeu trobar tots
els dissabtes, de 09 a 14 h, davant 
del Casal. En parlem amb l’Àngels
Cardona i el Xavi de Mares Salvatges

Fem xarxa!
Vols saber què passa al barri?
Tens un projecte i el vols compartir?

Estigues al dia i contacta amb
nosaltres:

WhatsApp: bit.ly/sommira-sol

decidim.santcugat.cat

Butlletí digital: bit.ly/butlleti-barris

mirasol@santcugat.cat

El complex aquàtic de Mira-
sol va agafant forma

L’Ajuntament insta el Ministeri perquè es
reprengui la instal·lació de les pantalles
acústiques

Els treballs per instal·lar pantalles
acústiques a l’Ap-7 al seu pas per Mas
Gener estan aturades des de fa mesos.

Aquest és un projecte que executa 
el Ministeri de Transports i Mobilitat
Sostenible. Les obres van començar
al setembre però a principis d’any es
van aturar en constatar que calia fer
modificacions del projecte.

D’una banda, es milloren les pantalles
previstes en alguns punts i s’incorpora
sistema de reg per garantir un millor
creixement de les plantes i, per tant,
una millor integració paisatgística de
les pantalles. 

De l’altra, també han modificat la
solució constructiva del talús que hi ha
al costat de Rubí.

Les modificacions estan redactades
però estan pendents que s’aprovin
des del Ministeri per reprendre els
les obres. 

Des de l’Ajuntament s’ha parlat amb
la Demarcació de Carreteres de
l’Estat a Barcelona perquè s’agilitzi
l’aprovació, i se seguirà insistint amb
els responsables del Ministeri.

Tot el que passa al barri,
ara també al WhatsApp!
Connecta’t al nou canal i estigues al dia dels projectes,
activitats, convocatòries i altres temes d’interès al barri!

Per unir-t’hi, llegeix el codi QR o busca a un cercador
d’Internet aquesta adreça: bit.ly/sommira-sol

Imatge dels treballs al carrer Entroncament

L’estructura de l’edifici ja està feta i  van avançant amb els tancaments de formigó

La coberta de la terrassa exterior.
Els tancaments de vidre de la façana.
La compartimentació i revestiments interiors (amb impermeabilització
prèvia del vas de les piscines).
Les instal·lacions.

De fet, també organitzeu activitats...
Tenim l’objectiu de fer comunitat. Per això, a més de l’espai de venda, hi ha un espai
de joc, que voldríem poder dinamitzar, i un espai gastronòmic que fem amb l’Escola
d’Hosteleria per acabar tot el cicle: des del que es produeix fins a la cuina. 

Com ha respost el barri?
Tenim unes veïnes molt fidels, que venen sempre, encara que plogui perquè saben
que hi som. Estem molt contents però ens queda molta gent que encara pot passar a
conèixer-nos. També tenim una relació continuada amb les entitats del barri a través
del Casal i anem generant sinergies i sumant.

Hi ha qui diu que sou un producte de luxe
Si, però no volem ser-ho, volem que això sigui la normalitat. L’important és que el
veïnat pugui fer la compra de la setmana, i això ho tenen, ho han de complementar
amb algunes coses. I la gent ho valora perquè no tenen problemes d’al·lèrgies, el
menjar és bo, el preu és raonable, els hi expliquem tot... 

És un espai on es practica la venda directa entre les productores i elaboradores i les
veïnes. I també hi poden trobar un espai de trobada molt maco. Hi ha gent que no ve
a comprar, ve a trobar-se amb el veïnat. 

Com us veieu en un parell d’anys?
 Ens agradaria que sigui un lloc de referència on la gent sàpiga que pot trobar els
valors de la sobirania alimentària i tot allò que té a veure amb el producte de
proximitat, fresc, saludable i conscient.

Les obres per fer la piscina de Mira-sol segueixen avançant a bon ritme. 
Ja s’ha fet l’estructura de l’edifici (de formigó i fusta), així com la coberta de la
planta baixa i els tancaments de formigó de la planta semisoterrani, i ja es pot
apreciar la volumetria del complex.



Aquest mandat, des del Consell de
Barris tenim un repte ben clar:
culminar projectes tan importants
per Mira-sol com el complex aquàtic
o les pantalles acústiques a l’AP-7.

Són dues reivindicacions històriques
que esperem poder gaudir aviat.
Però també estem actualitzant el
Programa de Barri per veure quines
són les vostres necessitats i prioritats
per Mira-sol.

Treballem plegats amb les entitats
del barri per fer pinya i tirar endavant
projectes i iniciatives que omplin de
vida Mira-sol.

Tenim feina per fer i l’entomem amb
ganes de treballar amb i per al barri.

Albert Salarich, president
del Consell de Barris de Mira-sol

Camp de
futbol

Casal

Pl. del Blat

pg. Roser

Pl. de la
Llaurada

Rbla. Baixador

pg. del Nard

Carrer de Pompeu Fabra, entre les
places de la Llaurada i del Blat: 

Reduir el trànsit de cotxes,
canviant el sentit de circulació
actual entre el carrer Eivissa i el
passeig del Nard i entre el carrer
dels Andes i la plaça del Blat.
D’aquesta manera, es vol evitar
que Pompeu Fabra sigui una via
continua de pas de vehicles.  

Tenint en compte les característiques del carrer, i després d’haver-ho treballat a
nivell tècnic i en reunions amb el veïnat, l’AFA de l’IE Catalunya, l’Assemblea de
la Bici i altres entitats del barri, es proposen les següents actuacions:

 Carrer Pompeu Fabra, entre rambla Baixador i plaça de la Llaurada: 

Fer un carril bici segregat dels vehicles a motor.

Més col·leccions de
Manga a la biblioteca
de Mira-sol

La Biblioteca de Mira-sol disposa de
més de 300 còmics nous de Manga
de col·leccions com Detectiu Conan,
Bola de Drac, One Piece, Naruto,
Yotsuba, Haykyu, My Hero Academia,
entre d'altres.

Es tracta d’un projecte del Pressupost
Participatiu que també ha consistit en
un taller de còmic amb un professor
del Museu del Còmic, i en una jornada
d’intercanvi de còmics i Manga al
Mercat de Pagès.

Aquestes activitats s’han organitzat
amb la Biblioteca de Mira-sol i amb 
les escoles IE Catalunya, Turó de Can
Mates i Ciutat d’Alba, el taller Pou
d’Art i el Museu del Còmic. 

Treballem amb i per
al veïnat de Mira-sol

Pacifiquem Pompeu Fabra i
connectem amb bici Mas Gener

Tal com vam acordar en el marc dels Pressupostos Participatius del 2020-21,
els propers mesos es farà un projecte per pacificar el carrer Pompeu Fabra i
implantar-hi carril bici. L’objectiu és doble:

Descobreix el camí
de Mira-sol fins a
l’Estany dels Alous

Descobrir l’Estany dels Alous i gaudir-
ne és més fàcil gràcies al projecte de
senyalització i millores que s’ha fet
gràcies al Pressupost Participatiu.

D’una banda, s’ha senyalitzat el
camí que va des de la plaça del
Doctor Pila fins a l’Estany.

De l’altra, s’han generat dues zones
d’estada amb bancs per seure i  amb
panells informatius sobre la flora i la
fauna que permeten gaudir amb més
confort d’aquesta llacuna i del seu
entorn.

A més, s’han fet intervencions per
millorar la seguretat en els punts on
s’ha detectat risc de caiguda.

Implantar un carril bici: cotxes i
bicis compartiran la calçada en el
mateix sentit de la marxa i hi haurà
un carril bici segregat en el sentit
contrari.

Mantenir aparcaments de cotxes
i contenidors, situats als laterals i
en zig-zag per tal obligar a reduir la
velocitat dels vehicles.

Incrementar la seguretat dels vianants en aquest carrer, tant pel veïnat
com per als infants i les famílies que l’utilitzen per anar a l’Institut Escola
Catalunya.

Connectar amb bici el barri de Mas Gener amb la zona de centralitat del
Casal, l’escola, el camp de futbol i el futur complex aquàtic. La proposta
permet connectar amb carrils bici que ja hi ha al barri.

Encreuament entre Pompeu Fabra
i passeig del Nard: 

Es farà tota la cruïlla elevada i
amb passos de vianants per
millorar la seguretat  i obligar els
vehicles a reduir la velocitat.

Plànol de la zona d’actuació i dels carrils bici ja existents

Del 5 al 7 de juliol, 
el barri es vesteix
de Festa Major
El barri de Mira-sol viurà el cap de
setmana del 5 al 7 de juliol la seva
Festa Major. 

Serà una festa pensada per impulsar
la cohesió del barri i que posarà
l’èmfasi en el públic jove i familiar.
Ho farà amb propostes com el
Correfoc d’esperit jove, la Nit Jove,
l’Scape Room de Festa Major, la Festa
Holi o la tradicional bicicletada
popular.

Pel que fa als actes tradicionals, no hi
faltaran el sopar popular de
carmanyola amb karaoke i nit de
versions, les representacions teatrals
a càrrec de Mira-sol Teatre i dXoc
Teatre, les sardanes o la nit
d’Havaneres, tancant la celebració.

Imatge de la Festa Major de l’any passat 

Estany dels AlousTaller de còmic fet a l’abril 

Més sensació de
seguretat per a les
dones del barri

Primera marxa, feta a mitjans d’abril

Detectar els punts de Mira-sol on
les dones del barri tenen percepció
d’inseguretat i quines en són les
causes per poder fer accions de
millora. Aquests són els objectius de
les marxes exploratòries que s’han
fet durant els darrers mesos.

La proposta sorgeix del Consell de
Barri per incrementar la sensació de
seguretat sobretot en relació a la
il·luminació de l’espai públic. 

A partir d’aquí, s’ha treballat amb les
dones que hi han volgut participar i
ara s’està preparant un document de  
conclusions amb propostes de
millores que es presentarà al Consell
de Mira-sol.

Carrils bici ja existents

Zona d’actuació


